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Yttrande över Bättre studiestöd till äldre (U2019/04318/UH)   

Konstfack ställer sig bakom de slutsatser och förslag som presenteras i promemorian Bättre 

studiestöd till äldre och ser det som positivt att vidareutbildning och omställning högre upp i 

åldrarna uppmuntras och förenklas. Konstfack har äldre studenter både på program och fristående 

kurser som kommer att gynnas av bättre möjligheter till studiestöd. Ur myndighetssynvinkel kan 

Konstfack inte se att förslagen skulle ha några negativa konsekvenser och har således inget att 

invända.  

Ärendet har beslutats av Maria Lantz, rektor efter föredragning av Emmi-Lotta Fagerlund, 

handläggare på utbildnings- och forskningsadministrativa avdelningen. 
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